

Title (en)

Linear shed multi-phase loom.

Title (de)

Reihenfachwebmaschine.

Title (fr)

Métier à tisser multiphasé à foule linéaire.

Publication

**EP 0645482 A1 19950329 (DE)**

Application

**EP 93810680 A 19930924**

Priority

EP 93810680 A 19930924

Abstract (en)

A loom contains a warp beam (1) and a weaving rotor (2) as well as an arrangement (3) for the warp run and an arrangement (4) for the fabric run which, in each case combined as a subassembly, are arranged in a machine frame (5). The arrangement (3) for the warp run and the arrangement (4) for the fabric run can be mounted in the frame (5) alternately with respect to a plane (27) defined by the axes of rotation (25, 26) of the warp beam (1) and of the weaving unit (2). This plane (27) constitutes a reference plane which defines the position of the arrangements (3) and (4) relative to one another and within the frame (5), so that a warp-module exchange can be carried out in a virtually unvaried way irrespective of the arrangement of the warp and fabric beams (1, 6). <IMAGE>

Abstract (de)

Webemaschine enthält einen Kettbaum (1) und einen Webrotor (2) sowie eine Anordnung (3) für den Kettlauf und eine Anordnung (4) für den Warenlauf, die jeweils als Baugruppe zusammengefasst in einem Maschinengestell (5) angeordnet sind. Die Anordnung (3) für den Kettlauf und die Anordnung (4) für den Warenlauf sind im Gestell (5) bezüglich einer Ebene (27) wechselseitig montierbar, die durch die Drehachsen (25, 26) des Kettbaumes (1) und der Webeinheit (2) bestimmt ist. Diese Ebene (27) stellt eine Bezugsebene dar, welche die Lage der Anordnungen (3) und (4) zueinander und innerhalb des Gestells (5) bestimmt, so dass unabhängig von der Anordnung von Kett- und Warenbaum (1, 6) ein Kettmodulwechsel in praktisch unveränderter Art und Weise durchführbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**D03D 49/02; D03D 41/00**

IPC 8 full level

**D03D 41/00** (2006.01); **D03D 49/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**D03D 41/005** (2013.01 - EP US); **D03D 49/02** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] EP 0012253 A1 19800625 - RUETI AG MASCHF [CH]
- [A] FR 2280734 A1 19760227 - MOESSINGER SA [CH]
- [A] DE 9115194 U1 19920402

Designated contracting state (EPC)

BE DE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0645482 A1 19950329; EP 0645482 B1 19961120**; DE 59304552 D1 19970102; JP H07150444 A 19950613; RU 94035201 A 19960710; US 5518038 A 19960521; US 5657796 A 19970819

DOCDB simple family (application)

**EP 93810680 A 19930924**; DE 59304552 T 19930924; JP 22841494 A 19940922; RU 94035201 A 19940923; US 28837694 A 19940810; US 59605396 A 19960206